

客戶重要通知

Important Notice to Customers



關於調整個人網上銀行及手機銀行每日轉賬限額的通告

為加強對客戶經個人網上銀行及手機銀行轉賬的安全保障，本行會不時檢視及調整網上銀行服務設定，以減低客戶使用網上銀行服務的風險。自**2024年12月6日(星期五)「生效日」**起，經個人網上銀行及手機銀行的每日轉賬金額限額調整如下，現有客戶於生效日前已設定的限額則維持不變。

轉賬類別	原有每日金額限制	調整後每日金額限制
轉賬至已登記戶口(包括轉賬至建行(亞洲) 或香港其他銀行戶口)	HKD2,000,000 或等值	HKD1,000,000 或等值
轉賬至非登記戶口(包括轉賬至建行(亞洲) 或香港其他銀行戶口)	HKD100,000 或等值	HKD400,000 或等值

如有查詢，請與本行分行職員聯絡、致電本行「電話銀行」熱線 2779 5533 或瀏覽本行網頁 www.asia.ccb.com。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司
2024 年 12 月

客戶重要通知

Important Notice to Customers



Notice Regarding the Adjustment of daily limits for fund transfer

In order to enhance the security of fund transfer via Online Personal Banking and Mobile Banking, the Bank will review and adjust the settings of online banking services from time to time to reduce the risk of using online banking services. With effect from **6 December 2024 (the "Effective Date")**, the daily transfer limits of Online Personal Banking and Mobile Banking are adjusted as follows. The Limit set by existing customers before the Effective Date will also remain unchanged.

Transfer Type	Before Adjusted Limit	Adjusted Limit
Transfer to registered accounts (include transfer within CCB(Asia) and other banks in Hong Kong)	HKD2,000,000 or its equivalent	HKD1,000,000 or its equivalent
Transfer to unregistered accounts (include transfer within CCB(Asia) and other banks in Hong Kong)	HKD100,000 or its equivalent	HKD400,000 or its equivalent

For enquiries, please contact our branch staff, call our Bank by Phone at 2779 5533 or visit www.asia.ccb.com.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited
December 2024